
 
 

Skolebestyrelsen 2020/21 

 

Referat SB23 
 

Skolebestyrelsesmøde (23)   

Torsdag d. 3. december 2020 
19:00 – 21.00  
 

Gæst: Maria Argiris – Pædagogisk afdelingsleder. 
 
Mødested:                            Afdeling Morud                                                                              

 

Mødedeltagere:  
Pia Skov Hansen (Skolebestyrelsesformand), Charlotte Ellemose Sonne (Forældrerepræsentant), Jesper Hansen 
(Næstformand), Mads Kyed (Forældrerepræsentant), Christina Nordenbæk (Forældrerepræsentant), Mette Fugl 
Nicolaisen (Forældrerepræsentant), Tina Kannegaard (Forældrerepræsentant), Lene Bro (Forældrerepræsentant), Niels 
Pedersen (medarbejderrepræsentant), Henriette Lorentzen (medarbejderrepræsentant), Hanne Funch Engelstad 
(medarbejderrepræsentant), Allan Buchholt Høj (Konst. skoleleder), Anders Thingholm (Afdelingsleder) 
 

Elevrådsrepræsentanter:  
Kristoffer Georgi Jensen 9AM (Formand), Sebastian Physant Brok 9AM (næstformand) 
 
Mødeleder: Charlotte Ellemose Sonne 
Gæst: Maria Argiris, pædagogisk afdelingsleder 
 

 

Møderække 2020 – 2021: Torsdag 13.08 – Torsdag 17.09 – Mandag 02.11 – Torsdag 03.12 – 2021 
– Tirsdag 12.01 – Onsdag 03.02 – Mandag 01.03 – Onsdag 07.04 – Torsdag 06.05 – Tirsdag 01.06 

 

Punkt 181: Godkendelse af referat                                                                                                     5 min. 

Beslutningstema: Godkendelse af referat fra sidste skolebestyrelsesmøde 

Indstilling: At skolebestyrelsen godkender referat fra sidste møde. 

Sagsfremstilling:  

Beslutning: Referatet godkendes 

Bilag: Mødereferat SB 22 
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Punkt 182: Elevrådet                 10 min. 

Beslutningstema: Formand og næstformand fremlægger information fra elevrådets arbejde. 

Indstilling: At bestyrelsen orienteres og træffer afgørelse om videre tiltag.  

Sagsfremstilling: Elevrådets repræsentanter har følgende punkter fra elevrådet:  

5. B ønsker morgenmøde på Den Lave.  

6. V ønsker at kunne gå i Brugsen igen, de ønsker også en ny hems, scenetæppe ønskes også. Ift. 
Brugsbesøget kan ikke dette godkendes. Scenetæppe undersøges. Hvis der er ønske om 
navngivning af områder, kan dette sagtens gøre. 

7.B ønsker at få udleveret reflekser til cyklen. Allan orienterer, at vi ikke har fået noget udleveret i 
år. 

8.C ønsker et dansehold. Der orienteres om forskellige cups. Henriette undersøger videre. 

9.B ønsker pladser til knallerter/scootere. Leif vil gerne sætte markering op, hvis han kan få meldt 
ud hvor mange knallerter, det drejer sig om. 

9. klasse ønsker basketkurve på Den Høje. Der orienteres om, at udskolingen nu har brug af 
basketkurvene igen i frikvarterne. 

Der ønskes nye net til målene. Dette vurderer Allan kan ordnes. 

Eleverne generelt ønsker at kunne være inde, der foreslås en ordning, hvor man på skift kunne 
være indenfor. Den differentierede udeordning tages op på Udskolingens afdelingsmøde. Udskoling 
er bevidste om, at det er den kolde årstid.  

 

Der spørges til skolemerchandise med logo. Dette er der ønske om fra elever på 9. årgang. Dette 
undersøges, om der er et marked for. 

Beslutning:  

Bilag: Referat fra elevrådsmøde 3/12 – fremsendes hurtigst muligt. 

 

Punkt 183: Fokus på Trivsel                                                    min.          

Beslutningstema: Trivsel 

Indstilling: Orientering til bestyrelsen om arbejdsgruppens første møde og det fremadrettede 
arbejde. 
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Sagsfremstilling: Bestyrelsen har nedsat en arbejdsgruppe (Pia Skov Hansen, Lene Bro, Tina 
Kannegaard, Niels Pedersen og Allan Buchholt Høj) 
 
Arbejdsgruppen har været samlet til en første drøftelse af hvordan vi kan arbejde med temaet 
trivsel på skolebestyrelsesniveau. 
 
Noter fra SB22: 
Vigtigt med fokus på adfærd, gruppedynamikker (hårdt sprog), kultur. Det vi er optaget af ser vi. At 
få temaet bragt op på et niveau hvor vi som bestyrelse kan arbejde med det. Hvad vi vil med de 
unge? Hvilke kompetencer vil vi give dem med fra Havrehedskolen? Hvordan kan og vil vi som 
skolebestyrelse arbejde med emnet? 
 
Gruppen orienterer om dagens møde, hvor følgende er drøftet: 
Opfølgning af temaaften i August. Der er ændret i det udfærdigede skriv, punkt 6 er flyttet op som 
punkt 1. Skrivet læses delvist højt. 
Pia har udarbejdet en tekst, som kan sendes ud på Aula til alle forældre som et følgeskriv. Skrivet 
læses højt. 
 
Der blev brainstormet ift. trivsel. Personalet bragte Egmontprojektet ind. Trine inviteres til 
februarmødet i SB. Trines tidsramme bliver 30 min. Inkl. Spørgetid. 
 
Der skal indsamle cases, som kan bruges til drøftelse og en snak på forældremøderne. Det foreslås, 
at der laves en form for ”bank” med cases. 
Der samles op på dette på februarmødet. 
 
 
Der er blevet drøftet, om der skal udarbejdes principper, eller om der ligger noget allerede. Dette 
undersøger Pia. 
 
Eleverne spørges, om hvorvidt de hilser på hinanden, når de færdes på skolen. Elevrådet spørges, 
om de kunne være hilseambassadører. Eleverne oplever, at de hilser intern i klasserne, men ikke på 
elever fra andre årgange. Elevrådsformanden orienterer om, at der har været arbejdet med ”Har du 
hilst på din nabo” i elevrådet, dog uden en oplevet effekt. Dette skal følges op på på næste 
elevrådsmøde. Det debatteres, hvordan man oplever, at der hilses på de respektive enheder. Det er 
også vigtigt, at blive hilst på af sin lærer. 
 
 
Beslutning:    Det udfærdigede skriv og følgeskrive godkendes, og vil efterfølgende mødet bliver 
udsendt af Allan på Aula.  
Kontaktforældrebrochuren skal kigges på igen. Dette gør Lene.  
 
Bilag: 

 

Punkt 184: Dialogmøder: Tildelingsmodel Skole og dagtilbud                             min.          
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Beslutningstema: Økonomi - Tildelingsmodel 

Indstilling: Skolebestyrelsen orienteres om dialogmødet d.19.11  

Sagsfremstilling: Bestyrelsesformænd, ledere og forvaltning var inviteret til virtuelt dialogmøde 
med Børn og Unge Direktør Karsten Poulsen og Skole og Dagtilbudschef Gitte Høj. 
 
Dagsorden var en midtvejsorientering omkring arbejdet med tilbudsvifte og tildelingsmodel. 
 
Det er her tanken, at øvrige bestyrelse får indsigt i status på tildelingsmodellen / tilbudsviften. 
 
Pia og Mette orienterer kort om dialogmødet. Der blev ikke oplevet en reel orientering på 
dagtilbudsområdet. Skoledelen oplevede, at det var svært at forholde sig til de mange tal, der ikke 
havde være mulighed for at forberede sig på. Det var sparsomt, hvad bestyrelsesrepræsentanterne 
fik ud af det. 
 
Allan rammesætter tildelingsmodellens principper, og understreger, at regnearket er et foreløbig 
arbejdspapir, og altså kan ændres. Allan viser fremskrivningsmodellen for Afd. Veflinge. Bestyrelsen 
spørger til, hvad beslutningsrummet for skolebestyrelsen er i denne sag.  
Maria orienterer om regnearket for dagtilbud, og om tanken om mulig ændret ledelsestid for den 
pædagogiske teamleder. Der spørges til, om en flytning af Børnehuset op på Afd. Veflinge er noget, 
der er planer om. Maria og Allan kan orienterer om, at dette ikke er på masterplanen pt.  
 
Beslutning:     
 
Bilag: 

 

Punkt 185: Orientering fra ledelsen                                                                            20 min.           

Beslutningstema: Orientering fra skoleledelsen.  

Indstilling: At bestyrelsen tager orienteringen til efterretning, samt giver fremadrettet input. 

Sagsfremstilling: Ansættelser – tysklærerstillingsopslag / ansættelsesudvalg d.16.12. – 
Barselsvikariat EB - Trafiksituation afd. V. - Trafik ved Skovvej-krydset - Rekreativ pulje afd. V. 
 
Medarbejderne har været glade for, at hilse af med Kim. Det var vigtigt for både Kim og personalet, 
var vurderingen.  
 
Pia har sendt Kim en anbefaling på bestyrelsens vegne. Bestyrelsen beslutter at sende en kurv til 
Kim med tak for samarbejdet.  
 
Allan har haft møde i går ang. med trafikkoordinatorer ift. Afd. Veflinge. Lokalrådet er gået ind i 
sagen. Belysning kunne umiddelbart etableres. Vi hører nærmere. 
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Rekreativ pulje er ansøgt ift. vores legeplads på Afd. Veflinge sammenlagt med et rekreativt område. 
Denne pulje har vi fået tildelt, og vi orienterer fremadrettet, når der er yderligere ift. etableringen 
af legepladsen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutning:     

Bilag: 

Beslutning:  

 

Punkt 186: Status på Covid19                                                                                      10 min.           

Beslutningstema: Corona 

Indstilling: At skolebestyrelsen orienteres om status vedrørende covid19-situationen i dagtilbud og 
skoler. 

Sagsfremstilling: Skoleledelsen orienterer om de gældende retningslinjer. Feedback og input fra 
skolebestyrelsen – som kan bruges fremadrettet.  

Vigtigt, at vi bruger hinandens perspektiver.  

Beslutning: Orientering om Overfladesprit, Actioncard, vi har ingen smittet med Covid-19, vi har 
dog mange nære kontakter blandt vores elever og personaler.  

Der er enkelte oplevelser af løftet pegefinger i skolens Corona-kommunikation.  

Der er spørgsmål til skolefester og lejrskole, er der opfølgning på dette. Det er retningslinjerne, der 
er helt afgørende for, om vi kan afholde tingene, eller om de skubbes for langt i skoleåret, så 
arrangementerne ikke længere giver mening.  

Der spørges til hjemkundskab, hvor man f.eks sylter rødbeder. Undervisningen kører nu efter planer 
ift. fremtidig prøveafholdning.  

 

Eleverne spørger til sidste skoledag. Afdelingerne sender program ud. 
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Bilag: 

 

 

 

 
 

 

 

 

Punkt 187: Eventuelt                                          5 min.           

Beslutningstema: 

Indstilling: 

Sagsfremstilling:  

Beslutning:  

Bilag:  

 

Juleafslutning                                                                     min.           

Vi ønsker hinanden en glædelig jul 

 

… 

 

 

 

Punkter til SB24 (tirsdag d. 12/1):  Økonomistatus,                                                                  

Mødeleder SB24 (tirsdag d. 12/1): 


